
ش�هروند| پایداری ها حتی آن زمان که رسایی و 
کوچک زاده به بهانه اتخاذ مواضع آزاد و مستقلانه از 
پایداری ها جدا شدند هم گفتند شایعه انشقاق درون 
پایداری کذب اس��ت، از باقری لنکرانی که به سعید 
جلیلی رسیدند هم شایعه اختلاف را تکذیب کردند. 
اما حالا که قرار است حزب شوند و مجوزش را هم از 
وزارت کشور گرفته اند بازار شایعات شکاف و انشقاق 

دوباره رونق گرفته است. 
شاید آن زمان که آیت الله مصباح یزدی پدر معنوی 
پایداری ها دعوت اتحاد اصولگرایان سنتی برای اتحاد 
در انتخابات را چن��دان جدی نگرف��ت و گفت: »ما 
حاضریم در انتخابات مجلس خبرگان با اصولگرایان 
ائتلاف کنیم و هرچه جامعه مدرسین بگوید از نظر 
ما پذیرفته است؛ اما برای ائتلاف در انتخابات مجلس 
حجت شرعی نداریم و حاضر نیستیم ائتلاف کنیم 
و هرچه جریان به تش��خیص خود عمل کند همان 
است. ما باید از گذش��ته عبرت بگیریم« اصولگرایان 
باید کار اتحاد را تمام ش��ده می دانستند اما اشاراتی 
که بعداً تع��داد دیگری از اعض��ای پایداری مبنی بر 
ضرورت اتحاد میان دو جریان سیاسی اصولگرا کردند 
ابهاماتی را به وجود آورد که چرا موضع شاگرد از استاد 
متفاوت است و اساساً این روزها در جبهه پایداری چه 
می گذرد؟ محمدجواد ابطحی عضو جبهه پایداری 
و نماینده س��ابق مجلس در این زمینه با رد شایعات 
موجود درباره انشقاق می گوید: محال است در جبهه 
پایداری فردی برخلاف مواضع آقای مصباح موضعی 
بگیرد. او می گوید: ابهامات در ای��ن زمینه جدای از 
مقاصد سیاسی ناشی از نقل قول های گزینشی از پدر 

معنوی پایداری هاست. 
به رغم این که آیت الله مصباح یزدی، اصل وحدت 
با اصولگرای�ان در انتخاب�ات را م�ورد تردید قرار 
داده برخ�ی از اعضای جریان پای�داری گفته اند با 
اصولگرایان به وحدت خواهند رسید. تحلیل هایی 
وجود دارد مبن�ی بر این که جبهه پای�داری دچار 

انشقاق شده است این موارد را تأیید می کنید؟
کسانی که مواضع آیت الله مصباح یزدی را پیگیری 
می کنند می دانن��د که به هیچ وجه چنین انش��قاقی 
به وجود نمی آید از سوی دیگر آقای مصباح هم هیچگاه 
اینطور نگفته است که ما به هیچ عنوان با اصولگرایان 

به اتحاد نمی رسیم. این موضوع در ساحت فکری آقای 
مصباح نیست. 

البته گفته ش�ده بود آقای مصباح برای انتخابات 
خبرگان مش�کلی با اتحاد ندارند اما در انتخابات 

مجلس قایل به اتحاد نیستند. 
ببینید هجمه های��ی که به آقای مصباح می ش��ود 
خیلی زیاد است.  در همین موردی که شما می گویید 
آمده اند یک بخش��ی از گفته های آی��ت الله مصباح را 
نقل و بخش ه��ای دیگر را حذف کرده ان��د.  این کار به 
لحاظ اخلاقی خطا است.  نه این که چون در حق آقای 
مصباح این ظلم شده خطا باشد، در مورد هرکس این 
کار را بکنند کار درستی نیس��ت و رسانه ها باید به این 

موضوعات توجه داشته باشند. 
آقای مصب��اح به هیچ وجه مخال��ف وحدت اصولی 
نیس��ت.  در جبهه پای��داری نیز آقایان حس��ینیان و 
آقا تهرانی به آقای مصباح بس��یار نزدیک هستند و از 
ارادتمندان ایشان محسوب می شوند و مطمئنا کاری 

خارج از صحبت ایشان انجام نمی دهند. 
در مجموع دمیدن در این ش��عار انش��قاق در جبهه 
پایداری به دلیل بهره برداری های سیاس��ی اس��ت که 
برخی افراد به دنبال آن هستند که البته من امیدوارم 

خدا به همه ما عق��ل و دین عنایت کند.  به هرحال من 
این مسائل را تکذیب می کنم. 

جبهه پایداری مطابق گفته سخنگوی وزارت کشور 
مجوز حزب گرفته است اما گفته شده باید عنوان 
»جبهه« را به »حزب« تغییر بدهی�د، در این زمینه 

بحثی درون جبهه پایداری انجام نشده است؟
نه هن��وز صحبتی نش��ده، البته ما این برداش��ت را 
برداشت درستی از قانون نمی دانیم. به عنوان مثال جبهه 
مشارکت مانند حزب عمل می کرد عضوگیری و پروانه 
فعالیت داشت و در آن زمان چنین بحث هایی مطرح 
نمی شد. در هر حال اگر اصرار داشته باشند به نظر من 

مشکلی برای تغییر نام جبهه به حزب وجود ندارد. 
فکر می کنید حزب ش�دن »پایداری« در مجموع 
به س�ود این جریان سیاس�ی تمام خواهد شد یا 
این که ناچار باید منتظر تبعاتی برای آینده پایداری 

باشیم؟
فکر می کنم نظم و نس��ق بهتری پیدا خواهد کرد.  
وقتی به عنوان حزب رس��می فعالیت می کنیم لوازم 
آن حزب هم باید دیده ش��ود.  هم در ته��ران و هم در 
شهرستان ها از نظر عضوگیری و اتخاذ مواضع در مسائل 
مهم سیاس��ت داخلی و خارجی بالندگ��ی در جبهه 

پایداری پیدا می شود. 
پیش از این بعضاً آشفتگی هایی را در جبهه پایداری 
ش��اهد بودیم به این معنا که هر کسی هر کاری دلش 
می خواس��ت انجام می داد و برخی از دوستان در نقاط 
مختلف در اتخاذ مواضع دچ��ار ناهماهنگی بودند اما 
من معتقدم وقتی حزب در میان باشد لوازم حزب بودن 
باعث می شود شاهد هماهنگی بیشتری در میان اعضا 

باشیم. 
با گذشت چند  سال از فعالیت حالا که مجوز حزب 
دریافت کرده اید، موقعیت و وزن جبهه پایداری را 

در میان اصولگرایان چطور ارزیابی می کنید؟ 
برای پاسخ به این سوال باید به افکار عمومی مراجعه 
کرد. اما آنچه تاکنون دیده ایم به این صورت بوده است 
که به رغم فشارهای زیادی که رقبا وارد کرده اند جبهه 
پایداری توانسته اثرگذار باشد.  البته پایداری ها همچنان 
که از ابت��دا اعلام کرده اند ب��ه دنبال گفتمان فرهنگی 
هستند. ما حس می کنیم دغدغه اصلی انقلاب اسلامی 
با توجه به گسست های فرهنگی که شاهد آن هستیم 
باید به این سمت و س��و هدایت شود. اگر وارد سیاست 
هم می ش��ویم به این دلیل اس��ت که می خواهیم این 
مسائل فرهنگی را برجسته کنیم. در واقع بحث اصلی 
به دست آوردن کرسی های مجلس نیست ما گفته ایم 
هرکس��ی حتی خارج از جبهه پای��داری مواضع قابل 

قبولی داشته باشد از او حمایت می کنیم. 
بعضاً گفت�ه می ش�ود جبه�ه پای�داری به دنبال 
بازگرداندن مج�دد احمدی نژاد به قدرت اس�ت. 
چقدر این تحلیل را قب�ول دارید و اساس�اً رابطه 
پایداری ه�ا با رئیس جمه�وری س�ابق را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
ما به دنبال شخص پرس��تی نیس��تیم، این دیدگاه 
درس��ت نیس��ت.  احمدی نژاد هم آدمی ب��وده که در 
فعالیت هایش دارای نقاط قوت و ضعف بوده اما این که ما 
به دنبال بازگرداندن احمدی نژاد باشیم درست نیست. 
انقلاب ما متکی به اشخاص نبوده است. درواقع با این 
حرف ها می خواهند سیبلی برای زدن جبهه پایداری 
درست کنند. آقای احمدی نژاد هم رابطه اش با دوستان 
ما رابطه حس��نه ای اس��ت اما این که به دنبال شخص 
ایشان یا آقای جلیلی باشیم اینطور نیست ما معیارهایی 

داریم که آن را با اشخاص تطابق می دهیم.  
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شایعهانشقاقدر»پایداری«راتکذیبمیکنم
محمدجواد ابطحی در گفت وگو با »شهروند«

   به دنبال بازگرداندن احمدی نژاد نیستیم
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 شهروند| روز گذشته علی طیب نیا وزیر اقتصاد مجل

دولت یازدهم در صحن علنی مجلس حاضر شد تا 
به سوال نادر قاضی پور نماینده مردم ارومیه درمورد 
علت اجرا نشدن دقیق ماده 84 قانون برنامه پنج ساله 
پنجم توسعه و پرداخت نشدن منابع صندوق توسعه 
ملی به افراد معرفی شده توسط بانک ها پاسخ دهد. 
طیب نی��ا گفت:  یک��ی از اهداف تش��کیل صندوق 
توس��عه ملی تبدیل عواید حاص��ل از فروش نفت و 
گاز به ثروت های ماندگار و مولد است، همچنین باید 
سهم نسل های آینده از منابع صندوق حفظ و کنار 
گذاشته شود و نکته دیگر این که حداقلی از موجودی 
منابع با قدرت نقدش��وندگی در صندوق نگهداری 
ش��ود که بتوان در مقابله با تکانه ه��ای نفتی از آن 
استفاده کرد. وی افزود: رئیس هیأت عامل صندوق 
طبق قوانین گزارش��اتی را از منابع صندوق و نحوه  

مصارف و هزینه کرد آن به مراجع ذیربط قانونی ارایه 
می کند و براساس آخرین گزارش ارسالی در فاصله 

 سال های 89 تا 93 منابع صندوق بیش از 68 میلیارد 
دلار ب��وده و در همی��ن مدت ح��دود 23 میلیارد و 
981 میلیون دلار براس��اس موازین قانونی برداشته 
و در پایان مرداد 93 بدون احتس��اب تعهدات حدود 
43 میلیارد دلار در صندوق توس��عه موجود است و 
با توجه به درنظر گرفتن تعه��دات و قیود این منبع 
کاهش می یابد. وی در بخش دیگری از صحبت های 
خود با اشاره به منابع صندوق توسعه ملی براساس 
گزارشات ارایه شده تا پایان ش��هریورماه 93 گفت: 
جمع تس��هیلات مصوب در صندوق حدود بیش از 
23 میلیارد دلار بوده اس��ت که از این میزان میزان 
ارز تصویب شده حدود 20 میلیارد دلار بوده و میزان 

اعتبارات گشایش شده 7میلیارد و 711 میلیون دلار 
بوده است و منابع پرداخت شده از این اعداد از محل 
صندوق توسعه ملی حدود 2 میلیارد و 523 میلیون 
دلار بوده و با توجه به حساسیت و توجه ویژه ای که 
نمایندگان نسبت به منابع و هزینه کرد صندوق دارند 
پیشنهاد می شود در یک جلسه  غیرعلنی و با حضور 
مدیران و مس��ئولان صندوق توسعه ملی گزارشات 
کاملی خدمت نماین��دگان ارایه ش��ود و به صورت 
شفاف مسائل با نمایندگان در میان گذاشته شود تا 
خاطر نمایندگان از نحوه  هزینه کرد و منابع بودجه در 

صندوق توسعه ملی آسوده شود. 
وی تأکی��د کرد: دولت در یک س��ال گذش��ته از 
هرگونه برداش��ت از منابع پایه پول��ی بانک مرکزی 
اجتناب و استفاده از منابع صندوق توسعه ملی را از 

دستور کار خارج کرد. 

وزیر اقتصاد در صحن علنی مجلس: 

موجودی صندوق توسعه ملی 43 میلیارد دلار است

 پیشنهاد برای ورود شورایعالی امنیت ملی
 در مسأله خشکسالی

استیضاحوزیرنیروقوتگرفت
ش�هروند| بحران آب در کشور آنقدرها جدی 
است که همه مسئولان ارشد کش��ور هم به این 
مسأله ورود پیدا کرده اند. بحث استیضاح وزیر نیرو 
هم از ابتدای امس��ال به صورت جدی در مجلس 
و از طرف نمایندگان اصفهان در دس��تور کار بود. 
البته نمایندگان استان های چهارمحال و بختیاری 
و خوزستان نیز همان زمان به دنبال استیضاح وزیر 
نیرو بودند. حمید چیت چیان این هفته جلساتی 
هم با نمایندگان اس��تیضاح کننده داشت و گویا 
برخی از این نماین��دگان از توضیحات وزیر قانع 

نشدند. 
دیروز حسن کامران نماینده مردم اصفهان در 
نطق میان دستور خود در صحن علنی مجلس بر 
اصرار نمایندگان به استیضاح وزیر نیرو تأکید کرد 
و گفت:  آب معضل اساس��ی ماست و بر استیضاح 
وزیر اصرار داریم چون ایشان نمی تواند معضل آب 
را حل کند.  با وزیر نیرو تفاه��م کردیم از محل و 
مراکز خشک اصفهان بازدید کنند.  ایشان قول داد 
مرداد یا هفته دولت ای��ن کار را انجام دهد ولی به 
عهدش وفا نکرد. برای کشت پاییزی گفته شد آب 
رهاسازی می شود ولی تاریخ و حجم آن مشخص 

نشد. 
کامران ادامه داد: چرا حقابه م��ردم اصفهان را 
نمی دهید؟ وقتی به وزیر می گوییم چرا پاسخگو 
نیستید می گوید قبلی ها عامل وضع فعلی هستند. 
با کاری که ش��ما می کنید، ش��ما ه��م مثل آنها 
هستید.  حقابه ها و اشتراکی ها دچار مشکل است.  
هر اتفاقی در منطقه بین م��ردم بیفتد وزیر باید 
پاسخگو باشد. ناصر موسوی لارگانی یکی دیگر از 
نمایندگان استان اصفهان در گفت وگو با آنا با بیان 
این که توضیحات وزیر نیرو در مجلس به طور کامل 
نمایندگان خواستار استیضاح را قانع نکرد، گفت: 
پرونده استیضاح وزیر همچنان برای نمایندگان 

مجلس باز است. 
وی ادامه داد: »مشکلات حوزه آبریز زاینده رود، 
خشکس��الی های پی درپی اصفهان، خس��ارات 
کش��اورزان و ف��روش حقابه های آنه��ا ازجمله 
موضوعات مورد اعتراض نمایندگان اصفهان بوده 
از طرفی نمایندگان استان آذربایجان نیز از وضع 
دریاچه ارومیه گلایه مند هستند.«  اما جواد هروی 
نماینده مردم قائنات هم از امکان ورودش به مسأله 
استیضاح حرف  زده و در گفت وگو با پیام نو گفته 
است: »  بحران کم آبی در مناطق شرقی و مرکزی 
ایران از بیش از یک دهه قبل قابل پیش بینی بود 
و کاملا روشن بود که ما به این جا می رسیم، اما در 
سطح برنامه ریزی ها و مدیریت هیچ توجهی نسبت 
به آن وجود نداشت.« جواد هروی تأکید می کند: 
»ما به وزارت نیرو اولتیماتوم داده ایم که معاون آب 
این وزارتخانه باید آخر هفته به منطقه بیاید، وگرنه 
ما هم به بحث اس��تیضاح وزیر نیرو ورود خواهیم 
کرد.«  البته هروی پیشنهادی را هم مطرح کرده 
و گفته است:  ش��ورایعالی امنیت ملی بهتر است 
بسیار س��ریع وارد موضوع بحران آب شود، وگرنه 
این بحران در آینده نه چندان دور خطرات امنیتی 
هم برای کش��ورمان ب��ه دنبال خواهد داش��ت. 

مصباحی مقدم:  

مجلسآینده،بااکثریتنسبی
اصولگرایانواقلیتنسبی

اصلاحطلباناست
ش��ورای مرکزی جامعه روحانیت مبارزه در 
پاس��خ به این س��وال که قبلا در زمان وحدت 
میان اصولگرای��ان، جامعتی��ن محور وحدت 
قرار می گرفتن��د، آیا درحال حاض��ر نیز برای 
انتخابات مجلس دهم به همین ش��کل محور 
وحدت قرار خواهی��د گرفت؟ اظهار کرد: اصل 
وحدت از آغاز مورد قبول و تأیید هر دو جامعه 
بوده است، اما هیچ گاه دو جامعه یکی نشده اند 
دو تا جامعه بوده اند که دو حوزه کاری متفاوت 
داشته اند. ائتلاف هم خواهیم داشت اما نقطه 
هدف ما در ای��ن ائتلاف، انتخاب��ات خبرگان 
است چون جامعه مدرس��ین کار ویژه خودش 
را به ط��ور عم��ده انتخابات خب��رگان می داند 
و باتوج��ه به جایگاه��ی که در ح��وزه علمیه 
قم دارد نیز همین درس��ت اس��ت. خواسته ما 
براین اس��ت که باهم در این ح��وزه همکاری 
داشته باشیم. به گزارش خبرآنلاین، غلامرضا 
مصباحی مق��دم، درب��اره ترکی��ب مجل��س 
آتی یادآور ش��د: تا حدود زیادی بس��تگی به 
اتفاقاتی دارد ک��ه روی خواهد داد. تحلیلی که 
در ش��رایط حاضر داریم، بر این مبناس��ت که 
تصور می کنیم مجلس آینده نیز یک مجلسی 
با اکثریت نس��بی اصولگرایان و اقلیت نس��بی 

اصلاح طلبان باشد. 
او درباره ائتلاف میان اصولگرایان مس��تقل 
و معتدل ب��ا اصلاح طلبان میان��ه رو و معتدل 
هم خاطرنش��ان کرد: ما چارچوب ش��عارهای 
خودمان را تعریف کرده ای��م.  چارچوبه اصول 
و مبانی اس��لام، مبانی انقلاب اسلامی، التزام 
عمل��ی و نه صرف��ا لفظی ب��ه ولای��ت فقیه و 
استکبارستیزی را داریم و معتقدیم هرکس در 
این چارچوب بگنجد می تواند با ما ائتلاف کند. 
نماین��ده تهران در پایان اظه��ار کرد: معتقدم 
اگر مبارزات انتخاباتی همراه با س��لامت رفتار 
انتخاباتی باشد کار را برای اصولگرایان سخت 
نمی کند، ولی طبعا وقت��ی رقابت تنگاتنگ و 

بالا باشد، کار سخت تر خواهد شد.

نشستمشترکاستانداران
مناطقمرزیوسفرابرگزارمیشود

قائم مقام وزیر کش��ور گفت: نشست استانداران 
مناطق مرزی و سفرای جمهوری اسلامی ایران در 
کشورهای همسایه در آینده ای نزدیک به منظور 
بررس��ی مس��ائل مختلف امنیتی، رفت و آمد در 
مرزها و وضع بازارچه های مرزی برگزار می ش��ود.  
به گزارش ایرنا، حسینعلی امیری هدف از برگزاری 
این نشست را بررسی وضع موجود و در صورت نیاز 
اتخاذ تصمیمات جدید بیان کرد.  وی همچنین در 
تشریح جلسه شورای معاونان وزارت کشور اظهار 
داش��ت: دس��تورالعمل نحوه تعامل این وزارتخانه 
با مجلس ش��ورای اسلامی در جلس��ه این هفته 
شورای معاونان پس از بحث و بررسی به کمیسیون 

کارشناسی ارجاع شد. 

کیهاننقلقولجنجالیاش
از»ظریف«راتصحیحکرد

روزنام��ه کیهان در ماجرای نق��ل قول جنجالی 
وزیر امورخارجه درباره رابطه پرونده هسته ای ایران 
با انتخابات مجلس دهم عقب نشست. این روزنامه 
که چند روز پیش نوشته بود محمدجواد ظریف در 
نشست با شورای روابط خارجی آمریکا در نیویورک 
اظهار داشته »اگر مذاکرات به نتیجه نرسد، دوستان 
ما در انتخابات مجلس شکست خواهند خورد« این 
مطلب را تصحیح کرد.  به گ��زارش تدبیر، روزنامه 
کیهان در این اصلاحیه نوش��ته است: »اگر با وجود 
تلاش های ما ب��رای تعامل، این تلاش ها بی نتیجه 
بماند، مردم ای��ران فرصت خواهند داش��ت تا 16 
ماه دیگر که انتخاب��ات پارلمانی در ای��ران برگزار 
می ش��ود، به این عملکرد ما پاس��خ دهند.  وقتی 
قبلا در تعامل و مذاکرات درباره توافق هس��ته ای 
با جامعه بین المللی در س��ال های 2004 و 2005 
توافق هایی کردیم و تلاش ها، برای عملکرد شفاف 
از جانب اتحادیه اروپا رد ش��د...  در آن زمان مردم با 
انتخ��اب رئیس جمهوری متف��اوت )منظور دکتر 
احمدی نژاد اس��ت( به دلیل شکست در مذاکرات 
به ما پاداش دادند و مرا هم زود بازنشس��ته کردند! 
)خنده حضار( حالا من بار دیگر زنده ش��ده ام )باز 
هم خنده حضار(. به نظر م��ن در انتقال پیامی که 
جامعه بین المللی و به ویژه غرب می خواهد به ایران 
منتقل کند باید بسیار دقت کند...  من فکر می کنم 
مردم ایران پاسخ خود را در صندوق های رأی نشان 
خواهند داد«.  کیهان در سرمقاله روز شنبه به قلم 
حسین شریعتمداری به نقل از محمدجواد ظریف 
نوشته بود: »در صورت شکس��ت مذاکرات ایران و 
1+5 دوستان ما در انتخابات مجلس آینده شکست 
می خورند و جریان غرب ستیز در ایران، مجلس را 

در اختیار خواهند گرفت«. 

درانتظارپژواک
باز خوانی و رمزگش��ایی جملات کلیدی رئیس 
جمهور آرژانتین فرصتی موسع تر می طلبد، که به 
آینده حواله می دهم، اما لیست کرده گزیده هایی از 
اظهارات رئیس جمهور کشوری که آمریکا دوست 
دارد آنجا را حیاط خلوت خود تلقی کند در مجمع 

عمومی سازمان ملل خالی از لطف نیست:
- از صهیونیس��ت ها به دلیل حمای��ت نکردن از 
توافقی با ایران برای انجام تحقیقات در مورد پرونده 

حادثه انفجار آمیا رسما انتقاد می کند
- آن ها را شیاطین داخلی و خارجی می نامد

- از مجمع عمومی می خواهد که فلسطین را به 
عنوان عضو دائم بپذیرد

- عمده مشکلات دنیای کنونی را مربوط به فقدان 
ساز و کارهای دمکراتیک چند جانبه می داند

- می گوید تا زمانی که آرای پنج عضو دائم شورای 
امنیت از آرای سایر اعضای سازمان ملل بیشتر ارزش 

دارد هیچ مشکلی حل نخواهد شد
- قدرت های بزرگ دنیا را به تغییر مفهوم دوست 
و تروریست و به جنگ و تجاوزگری دست می زنند، 

متهم می کند
- شجاعانه می گوید: یک سال پیش اینجا جمع 
شدیم  و رژیم بشار اسد را تروریست تلقی می کردید و 
مخالفانش را انقلابی. امروز هم برای نابود ساختن این 
انقلابی هایی که بعدا معلوم شد  تروریست هستند، 

دور هم جمع شده ایم.
- حزب الله در زمانی در لیس��ت تروریست ها قرار 

داده شد و بعد معلوم شد که حزب بزرگی است.
- ای��ران را بعد از بمب گذاری مرک��ز یهودیان در 
بوئنوس  آیرس متهم کردید و تحقیقات ما نشان داده 

که ایران هیچ دستی در این کار نداشته است.
- دستور جنگیدن با تروریس��م القاعده را بعد از 
11 س��پتامبر صادر کردید و به این بهانه در عراق و 
افغانستان هر کاری دلتان خواست انجام دادید، اما 
هنوز این دو کشور از این تروریسم به شکل اساسی 

شکایت داشته و رنج می برند.
- پیدا بود که غزه دارد بمباران می ش��ود و جنگی 
که اس��راییل راه انداخت��ه هولناک اس��ت و تعداد 
زیادی فلسطینی کشته شدند با این حال شما فقط 
به موش��ک هایی که در اس��راییل منفجر می شد و 

خسارت جدی ایجاد نمی کرد اهمیت می دادید.
- امروز اینجا جمع شدیم تا دستور بین المللی در 
مورد مجرم بودن داعش و جنگیدن با آن صادر کنیم 
در حالی که داعش حمایت شده  کشورهای معروفی 
است و شما آن ها را می شناسید و دوست کشورهای 

اعضای بزرگی در این سازمان است. 
قطعاً صدای خان��م کرچن��ر در آمریکای لاتین 

پژواکی به سزا خواهد داشت.

 9 ماه از بازداش��ت  میلیاردر مع��روف می گذرد 
و هر روز ورقی ت��ازه از پرونده قط��ور بابک زنجانی 
رو می ش��ود؛ پرونده ای که با گذش��ت زمان اسامی 
مدیران زیادی را در همه حوزه ها به خصوص حوزه 
سیاسی به خود دیده اس��ت؛ پرونده ای که به گفته 
بیژن زنگنه نمی تواند کار یک شخص باشد و احتمالا 

افراد دیگری هم در این کار دخیل بوده اند. 
در همین راستا امیرعباس سلطانی عضو کمیته 
تحقی��ق و تفح��ص از بدهی باب��ک زنجانی طی 
گفت وگویی با سایت نفتنا گفت که زنجانی و تیم 
او به دنبال کودتای سیاس��ی و اقتصادی در ایران 
بوده اند و حالا در بررس��ی این پرونده به اس��امی 
گردن کلفتی رس��یده اند و به زودی ن��ام 15 نفر از 
همکاران زنجانی افشا خواهد شد. سلطانی درباره 

احضار مس��ئولان نفت به مجلس در زمان وزارت 
رستم قاسمی یادآور شد: بابک زنجانی در جلسه ای 
که با کمیس��یون انرژی مجلس داشت فیش های 
واریزی پرداخت پول نفت کشور به بانک مرکزی 
را به نمایندگان مجل��س ارایه داد اما بانک مرکزی 
هیچ گاه صحت و س��قم این فیش ها را تأیید یا رد 
نکرد. او ادام��ه داد: زنجانی حواله ای ارایه داد مبنی 
بر این که قائم مقام بانک مرکزی تاجیکستان تأیید 
کرده که زنجانی این پول را به حساب بانک مرکزی 
ایران واریز کرده است. اما پس از آن متوجه شدیم 
بابک زنجانی سه میلیون دلار رش��وه به قائم مقام 
بانک مرک��زی تاجیکس��تان داده تا این س��ند را 
جعل کند. سلطانی افزود: البته زنجانی طی رفت 
و آمدی که به مجلس داش��ت ه��م مدعی بود که 

نه تنها بدهکاری به وزارت نفت ندارد بلکه چهار و 
پنج هزار میلیارد تومان هم طلب از دولت دارد. 

 او با اشاره به این که بابک زنجانی ویترین یک تیم 
اس��ت، اظهار کرد: زنجانی در وزارتخانه های دولت 
قطعا م��ورد حمایت قرار می گرفته و در هر پس��ت 
دولتی همراه داش��ته اس��ت.  4 عضو کابینه دولت 
قبلی، آقای حس��ینی وزیر اقتص��اد و دارایی، آقای 
قاس��می وزیر نفت، آقای مصلح��ی وزیر اطلاعات 
و آقای بهمن��ی رئیس کل بانک مرک��زی، زنجانی 
را تأیی��د کرده اند و با این تاییدها پ��ول در اختیار او 
گذاشته شده است. س��لطانی یادآور شد: ما در این 
پرونده به نام هایی گردن کلفت ت��ر از بابک زنجانی 
رسیده ایم و مسائلی را کشف کرده ایم. همان هایی 
که فکر می کنید در این پرونده نقشی ندارند در خط 

مقدم هس��تند.  عضو کمیته این تحقیق و تفحص 
خاطرنشان کرد: مرتبا تهدید می شویم اما راه خود 
را ادامه می دهیم. ن��ه قصد تندروی داریم نه پرونده 
را بی خیال خواهیم ش��د.  او همچنین اظهار کرد: 
اخیرا نی��ز نزدیک ترین یار بابک زنجانی گزارش��ی 
10صفحه ای برای ما آماده کرده اس��ت؛ کسی که 
دست راس��ت زنجانی بوده اس��ت. ما می خواهیم 
بگوییم خیلی به این افراد نزدیک ش��ده ایم اما آنها 
خبر ندارند. ضراب و زنجانی تابلو یک گروه هستند. 
حامیان آنها برای ما مهم هستند. سلطانی با تأکید بر 
این که حدود 40 روز دیگر فاز جدیدی از اطلاعات 
در این پرونده رس��انه ای خواهد شد، گفت: ما نباید 
درگیر سناریوی زنجانی و حامیانش شویم؛ آنها یک 

روده راست ندارند. 

امیرعباس سلطانی:

بهگردنکلفتهایباندبابکزنجانیرسیدهایم

فرمانده نیروی زمینی ارتش با اشاره به حضور تعدادی گروهک های 
تکفیری و تروریستی در برخی کشورهای منطقه گفت:  نیروی زمینی 
ارتش امروز در بهترین ش��رایط آمادگی رزمی است و این گروه ها برای 
ما هیچ تهدیدی محسوب نمی ش��وند. به گزارش مهر، امیر پوردستان، 
درباره شرایط منطقه گفت:  به لحاظ سوق الجیشی منطقه برای استکبار 
جهانی اهمیت خاصی را از گذشته داشته و این برای ما امری طبیعی به 
نظر می رسد.  امروز در منطقه و برخی از کشورها گروهک های تکفیری 
و تروریستی حضور دارند که جنایات زیادی را مرتکب می شوند و شاید 
برای آن کش��ورها تهدید به حساب  آید اما برای نظام مقدس جمهوری 
اسلامی ایران هیچ گونه تهدیدی نیستند و اصلا ما اینها را جزو تهدیدات 

قلمداد نمی کنیم و حتی برای ما اهمیتی نخواهند داشت. 
او تأکید کرد: البته ب��ا آمادگی ای که نیروهای مس��لح نظام مقدس 
جمهوری اسلامی ایران دارند چنانچه این گروهک ها بخواهند تعرضی 
به خاک کشور ما داشته باشند تجاوزات آنها را در نطفه خفه خواهیم کرد.  
به ملت شهیدپرور ایران اسلامی این اطمینان را می دهم که هیچ گونه 
تهدیدی وجود ندارد و به برکت خون شهدا مرزهای ما از امنیت و آرامش 

خاصی برخوردار است. 

پوردستان:

تروریستهابرایماتهدیدنیستند
حجت الاسلام سیداحمد خاتمی در جلسه تفسیر در مدرسه فیضیه 
قم با بیان این مطلب که بنده در 6 خطبه به مسأله حجاب اشاره کردم، 
اظهار داش��ت: براس��اس بازخوردگیری که بعد از ای��ن خطبه ها انجام 
پذیرفت، مسئولان امر به ما اعلام کردند که 10 درصد بدحجابی سامان 
پیدا کرد.  به گزارش آنا، امام جمعه موقت تهران ابراز داشت: روزی در این 
کشور در س��ینه زنی ها »لا اله الا زهرا« می گفتند و برخی »زینب اللهی« 
ش��ده و آهنگ های مبتذل با محتوای امام حسینی رواج پیدا کرده بود 
که بنده وارد شده و سخنرانی در مجلس خبرگان رهبری تحت عنوان 
آس��یب های عزاداری انجام دادم که انصافا برای من هزینه بر بود و مداح 
معروفی تا شب بیستم ماه مبارک رمضان در مجالس خود نیش و کنایه 

می زد. 
عضو شورایعالی حوزه های علمیه با تأکید بر این که امر به معروف نباید 
فراموش شود، خاطرنشان ساخت: مسئولان پس از آن سخنرانی به من 
گفتند که در بازخوردگیری که انجام ش��د، 30 درصد مداحی ها اصلاح 
شده و واقعا تاثیرگذار بوده است. وی تصریح کرد:  ما باید وظیفه خود را در 
این لباس انجام داده و دین خود را ادا کنیم؛ چراکه مبارزه با این معضلات، 

سرمایه ماست. 

سیداحمد خاتمی: 

با۶خطبهمن،۱۰درصدوضعحجابسامانیافت
 عضو جامعه روحانیت مب��ارز، درباره برنامه  جامع��ه روحانیت برای 
انتخابات اظهار کرد: در این راس��تا در جلس��اتی که در کمیته سیاسی 
جامعه روحانیت مبارز داش��تیم به این نتیجه رس��یدیم که با توجه به 
تجارب گذشته، برای تدوین نقشه راه در راستای تعامل جامعه روحانیت 
مبارز و جامعه مدرسین حوزه علمیه قم قدم های مطمئن و قابل قبولی 
را برداریم. امیدوارم که در نشس��ت های آتی ب��ا توجه به دغدغه جامعه 
مدرسین حوزه علمیه قم و جامعه روحانیت مبارز نسبت به مسائل کلان 
سیاسی و اجتماعی کشور بتوانیم به یک نقشه راه قابل قبولی دست پیدا 

کنیم. 
به گزارش تسنیم، حجت الاسلام ابوترابی فرد، تأکید کرد:  خوشبختانه 
ما تجارب خوبی را در این زمینه داریم و به نتایج قابل قبولی در انتخابات 
مجلس نهم و انتخابات مجلس خبرگان و سایر حوزه ها رسیده ایم، لذا 
در همین راس��تا در جامعه روحانیت مبارز گفت وگوها برای رسیدن به 
یک نقشه راه قابل قبول با استفاده از تجارب گذشته آغاز شده است.  او 
یادآور شد:  امیدوارم که از تمام ظرفیت جایگاه جامعه روحانیت مبارز و 
همین طور ظرفیت مهم جایگاه جامعه مدرسین حوزه علمیه قم برای 

افزایش سطح وفاق و تفاهم و همراهی دوستان بهره بگیریم. 

حجت الاسلام ابوترابی فرد اعلام کرد 

برنامهجامعهروحانیتبرایانتخابات


